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Zápisnica č. 3/2023 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 17. 04. 2023 v zasadačke Kultúrneho domu 
  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa a overovateľov 
zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie. 

2. Kontrola plnenia uznesení.  
3. Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve obce na organizovanie 

hudobných koncertov v mesiaci jún a júl 2023. 
4. Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve obce na organizáciu  

festivalu evanjelickej mládeže SEMFEST. 
5. Prenájom časti parcely KN-C 840/10 vo vlastníctve obce pre spoločnosť 

InDevelopment, s.r.o. za účelom investičného zámeru výstavby bytového domu na ulici 
Športová. 

6. Návrh VZN  č. 3/2023 o verejnej kanalizácii a odvádzaní odpadových vôd verejnou 
kanalizačnou sieťou. 

7. Správa z kontrolnej činnosti za rok 2022. 
8. Návrh a schválenie Záverečného účtu obce Zvolenská Slatina, Rozpočtové 

hospodárenie za rok 2022, Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce 
Zvolenská Slatina a rozpočtovému hospodáreniu za rok 2022, Hodnotiaca správa obce 
k 31. 12. 2022, Prerozdelenie prebytku hospodárenia. 

9. Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej komisie.  
10. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023. 
11. Doplnenie pasportu dopravného značenia v obci. 
12. Zvýšenie bezpečnosti v obci využitím súkromnej bezpečnostnej služby. 
13. Investičné zámery obce. 
14. Zmena úväzku Hlavnej kontrolórky obce. 
15. Prevádzky na území obce. 
16. Osadenie pamätnej tabule rodákovi, spisovateľovi Jánovi Beňovi v Slatinke. 
17. Diskusia. 
18. Návrh uznesenia. 
19. Záver. 

 
K bodu 1: 
Pani starostka privítala poslancov, občanov obce a hostí prítomných na zasadnutí OZ.  
Predložila zverejnený program rokovania, ktorý poslanci schválili. Na návrh poslanca 
Slavomíra Hanusku bol zmenený bod programu v zmysle § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov nasledovne: 
- Bod programu č. 3 v znení:  Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve 

obce na organizovanie hudobných koncertov v mesiaci jún a júl 2023 sa mení 
nasledovne: Prerokovanie návrhov na organizovanie podujatí v mesiacoch jún 
a júl. 

Následne dala pani starostka hlasovať poslancov OZ o zmene programu. Všetci poslanci 
zahlasovali za zmenu programu. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí a odsúhlasení títo poslanci: za predsedu návrhovej 
komisie Marián Kučera za členov návrhovej komisie Jakub Havlík a Matej Fekiač.    
Za overovateľov zápisnice: Marcela Melicherčíková a Rastislav Lupták. 
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Zapisovateľkou dnešnej zápisnice z OZ je: Viera Gibalová 
 
K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
Pani starostka požiadala kontrolórku obce, aby podala informáciu o kontrole plnenia 
uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. Kontrolórka obce urobila 
kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa konalo 30. 01. 2023 v zmysle § 18 d) 
ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že jednotlivé 
uznesenia sú splnené, resp. v plnení.  
Pani starostka poďakovala kontrolórke a vyzvala prednostku, aby podala správu 
z uskutočnených pracovných porád. Prednostka podala správu z pracovných porád. Konali 
sa dve pracovné porady dňa 13. februára a 13. marca 2023. 
 
K bodu 3: Prerokovanie návrhov na organizovanie podujatí v mesiacoch jún a júl. 
Pani starostka informovala prítomných, že poslanci Obecného zastupiteľstva sa rozhodli 
zmeniť bod programu a nepristúpiť k schvaľovaniu prenájmu majetku obce.  
V zverejnenom zámere prenájme majetku obce bola uvedená podmienka, že pred podpisom 
zmluvy je organizátor podujatia povinný predložiť súhlasné stanoviská dotknutých orgánov 
k projektu organizačného zabezpečenia podujatia, predovšetkým OR PZ, ODI čo sa týka 
dopravného organizovania a dopravného značenia, ako aj stanovisko Hasičského 
a záchranného zboru.  
Pani starostka dodala, že nám bol do konania Obecného zastupiteľstva predložený 
bezpečnostný projekt, ktorý rieši zabezpečenie podujatí. Tento projekt však neposúdili 
žiadne kompetentné orgány.  
Poslanec Hanuska sa vyjadril, že na základe týchto skutočností, ak by sa vedenie obce 
zaoberalo prenájmom majetku vo vlastníctve obce na dnešnom zasadnutí, musel by byť 
prenájom zamietnutý, preto navrhli zmenu programu. Tento bod bude prerokovaný  
po predložení potrebných vyjadrení na mimoriadnom zasadnutí OZ. 
Pani starostka podotkla, že organizátor nemá zatiaľ doriešený prenájom k pozemkom 
navrhnutým na parkovanie. Zároveň informovala, že obec má nesúhlasné stanovisko 
k poskytnutiu niektorých priestorov budovy od futbalového klubu.  
Na dnešnom zasadnutí sú prítomní aj zástupcovia OR PZ, ODI, ktorých osobitne privítala  
a požiadala ich o vyjadrenie sa k plánovaným podujatiam. Dodala, že boli účastní  
na pracovnom stretnutí konanom dňa 19. januára, ktoré inicioval Okresný úrad vo Zvolene, 
odbor Krízového riadenia v súvislosti s plánovaným koncertom kapely Hollywood 
Vampires, kde boli stanovené a dohodnuté podmienky pre organizátorov.  
p. ppl. Ing. Hríbik, riaditeľ ODI Zvolen začal s tým, že do dnešného dňa im nebol doručený 
bezpečnostný projekt organizačného zabezpečenia podujatí, ku ktorému by sa mohli 
vyjadriť. Bol im predložený len návrh dočasného dopravného značenia. Vychádzajú len 
z bezpečnostného projektu, ktorý im mailom zaslala na vedomie starostka obce. V projekte 
sa uvažuje s 1 800 až 2 000 parkovacími miestami za areálom ihriska, čo je nepostačujúce. 
Majú skúsenosť s podujatím SIAF, čo sú medzinárodné letecké dni. 
Informoval sa aj u p. Malatinca (EnergoAgro, s.r.o.), ktorý sa vyjadril, že zatiaľ nedošlo 
k podpisu zmluvy na predmetnú parcelu za ihriskom. Návrh zmluvy, ktorý mu predložil 
organizátor podujatia pre p. Malatinca bol neakceptovateľný. Dodal, že p. Malatinec sa 
vyjadril, že to nebude pokosené, ani zmulčované pred koncertom.  
Keďže organizátori nemajú zmluvy, nemôže im byť povolený ani vjazd správcom 
komunikácie a OÚ Banská Bystrica. Pri úprave plánovaných vjazdov pieskom by došlo 
k zasypaniu rigolu, obmedzilo by sa užívanie.  
Starostka obce ich informovala aj o plánovaných náhradných plochách na parkovanie popri 
rieke Slatina. Tieto si boli prejsť dnes v teréne, veľkosťou vyhovujú, nie je tu však vyhovujúci 
vjazd, na druhú lúku sa ani nedostali osobným autom (Fabiou). Nepredpokladá, že 
zahraniční hostia prídu a budú ochotní tu zaparkovať. Traktor prejde, ale osobné auto sotva.  
Celkovo bezpečnostný projekt je dobre spracovaný, ale nerealizovateľný.  Podľa projektu má 
DHZO Zvolenská Slatina a Očová zabezpečovať požiarnu ochranu na podujatí  
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pre organizátora. On však odporúča, aby DHZO Zvolenská Slatina zabezpečilo hliadky  
pre obec na miestnych komunikáciách, aby sa nestalo, že každý odstaví auto kde chce 
a cesty nebudú prechodné pre obyvateľov obce.  
Podujatie neodporúča pri takomto organizačnom zabezpečení organizovať. Zakázať ho 
nemôže, ale ho neodporúča. Je dôležité zabezpečiť priechodnosť komunikácií a to tento 
projekt nezabezpečuje. Zažili to s koncertom Elánu vo Zvolene, nemali kde autá ukladať  
pre nedostatočné parkovacie kapacity. K dočasnému dopravnému značeniu sa vyjadrovali 
ústne projektantovi.  
Tu v obci Zvolenská Slatina, by autá vedeli odkláňať smerom na Zolnú, ale v obci nevidí 
dostatočné kapacity pre zvyšné autá. 
p. ppl. Mgr. V. Mikuš, riaditeľ Okresného riaditeľstva PZ mal dotaz, akú účasť na podujatí 
predpokladajú.  
p. npor. Ing. F. Hudec upozornil, že lehoty pri podávaní žiadosti o zvláštne užívanie, je 
vydávané rozhodnutím Okresného úradu, kde na vyjadrenie je lehota 30 dní a ďalších 30 dní 
na odvolanie orgánov, to je 60 dní od teraz, čiže času nie je veľa. Rozhodne je potrebné 
riešiť ďalšie plochy na parkovanie v projekte, pretože kapacita je nepostačujúca.  
Mal dotaz na organizátora, ako plánujú zabezpečiť vjazdy návštevníkov na parkovisko, či 
budú pri vjazde kontrolovať vstupenky na podujatie, aby sa predišlo upchávaniu cesty  
I. triedy.  
p. Ján Poliak za organizátorov podujatí sa vyjadril, že obci preposlal mailom bezpečnostný  
projekt. Stretnutie s p. Malatincom prebehlo. Dodal mu verziu k dohode na nájom pozemkov, 
ktorá nie je ukončená. Uistil prítomných, že zmluva bude uzavretá. Hovorili aj o lúkach  
a o ich vykosení. Desať dní pred akciou v zmysle zmluvy budú lúky vykosené. Koncert 
nebude taký mnohotisícový, ako očakávali. Najväčšia kampaň začne v máji a organizátor sa 
bude snažiť, aby účastníci podujatia zostávali vo Zvolene s využitím kyvadlovej dopravy 
autobusmi. Predpokladá, že bude predaných 7 – 8 000 lístkov. Do predaja zmluvou bol 
stanovený limit na 12 000 osôb. Na podujatie Horkýže slíže je zatiaľ predaných 250 lístkov. 
Na túto skupinu mávajú bežne 3 000 návštevníkov, nepredpokladajú viac.  
Dodal, že za 2-3 týždne by mali mať všetky potrebné projekty zabezpečenia. Potvrdil, že dve 
lúky pod železničnou stanicou v obci v projekte zatiaľ nie sú, ale s nimi počítajú pre 
rozšírenie kapacity parkovania.  
Čo sa týka vjazdov na parkoviská z cesty I. triedy, tieto budú zabezpečované plynule 
odborne spôsobilým usporiadateľom, autá sa nebudú zastavovať, vstupenky sa nebudú 
kontrolovať pri vjazdoch.  
Pani starostka ešte požiadala o vyjadrenie za zástupcov Futbalového klubu pána Nosáľa. 
p. Nosáľ sa vyjadril, že sa dohodli na prvom koncerte a poskytnutí priestorov s tým, že  
do 6.00 hod. ráno po skončení koncertu budú priestory vypratané a upratané. Na ďalšie 
podujatia nemajú súhlas výboru na použitie priestorov budovy.  
 p. Bednárová za organizátorov podujatia mala pripomienku k zástupcovi futbalového klubu, 
že nie je možné, aby poskytli Futbalovému klubu sponzorský príspevok bez daňového 
dokladu.  
Pani starostka ešte vyzvala poslancov k vyjadreniu sa k prejednávanému bodu. Keďže 
nemali pripomienky, uzatvorila bod s tým, že poslanci Obecného zastupiteľstva prejavili vôľu 
stretnúť sa na mimoriadnom zastupiteľstva a schváliť prenájom za dodržania stanovených 
podmienok.   
 
Pani starostka poďakovala za účasť organizátorom, ako aj prizvaným zástupcom z OR PZ 
Zvolen a tento bod ukončila.  
 
Ešte o slovo požiadal p. Hríbik v súvislosti s bodom č. 11. Nakoľko dnes na stretnutí  
na Obecnom úrade riešili so starostkou obce aj zníženie rýchlosti na podnet obce, dodal, že 
nie je možné znížiť rýchlosť v zóne o 10 km/hod. Minimálne je možné znížiť rýchlosť o 20 
km/hod.  
 
Pani starostka a poslanci Obecného zastupiteľstva vzali toto usmernenie na vedomie.  
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Poďakovala za účasť a aj usmernenie a dodala, že si váži ich účasť na dnešnom zasadnutí.  
Následne organizátori plánovaných podujatí, zástupcova OR PZ ODI a zástupca  
za Futbalový klub odišli z rokovania zastupiteľstva. 
 
K bodu č. 4: Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve obce  
na organizáciu festivalu evanjelickej mládeže SEMFEST. 
Pani starostka prítomných informovala, že toto je podujatie organizované neziskovou 
organizáciou, kde hlavným účelom je zmysluplná činnosť evanjelickej mládeže na tomto 
festivale. Prenájom je navrhnutý z dôvodu hodného osobitného zreteľa na obecné pozemky, 
vrátane budovy. Vyzvala poslancov na prednesenie pripomienok. 
p. poslanec Fiľo mal pripomienku, že ak budú využívať aj pozemok od pána Malatinca, na 
ktorom je plomba na LV, že im tento nebude môcť poskytnúť.  
p. poslanec Cerovský sa opýtal, že či futbalový klub súhlasil. 
p. starostka odpovedala,  že áno, p. Nosáľ za futbalový klub sa vyjadril, že súhlasili. 
p. poslanec Kučera by chcel povedať, že vstup majú zdarma obyvatelia obce.  
p. starostka ešte dodala, že organizátori poskytujú službu obci formou dobrovoľníckych prác 
na verejných priestranstvách. V minulom roku trhali burinu, natierali zábradlia, atď.  
 
K bodu 5 Prenájom časti parcely KN-C 840/10 vo vlastníctve obce pre spoločnosť 
InDevelopment, s.r.o. za účelom investičného zámeru výstavby bytového domu na 
ulici Športová. 
Pani starostka vysvetlila, že zámer prenájmu je zverejnený z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, pričom spoločnosť InDevelopment, s.r.o. prenájom potrebuje na vybudovanie 
prístupovej cesty a chodníka k bytovému domu. Po vybudovaní tieto odovzdá za 1 euro  
do vlastníctva obce a zároveň odovzdá parcelu, na ktorej sa nachádza časť komunikácie 
Športová. 
Preto sa poslanci OZ dohodli na symbolickom prenájme vo výške 100 Eur/rok na 5 rokov 
trvania zmluvy.  
K prerokovávanému bodu nemal nikto pripomienky, ani otázky. 
 
K bodu 6: Návrh VZN  č. 3/2023 o verejnej kanalizácii a odvádzaní odpadových vôd 
verejnou kanalizačnou sieťou. 
Pani starostka vysvetlila, že obec Zvolenská Slatina takéto nariadenie nemala, ale  
na základe upozornenia vlastníka kanalizácie Slovenského vodohospodárskeho podniku, 
a.s. v súlade so zákonom, by mala obec takého nariadenie prijať. Dali sme si pripraviť návrh 
VZN. Návrh bude predmetom dnešného schvaľovania.  
Pani starostka vysvetlila, že neboli k návrhu VZN podané pripomienky, ale vyzvala predsedu 
Komisie na vyhodnotenie pripomienok k VZN p. Hanusku, aby podal správu.   
p. Hanuska prítomným podal správu z vyhodnotenia pripomienok. Návrh VZN bol  
zverejnený v lehote stanovej zákonom, pripomienky neboli a komisia odporúča schváliť. 
 
K bodu č. 7: Správa z kontrolnej činnosti za rok 2022 
Pani starostka vyzvala hlavnú kontrolórku obce, aby podala správu z kontrolnej činnosti  
za rok 2022. 
Hlavná kontrolórka predložila v zmysle § 18f ods. 1 písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení správu o kontrolnej činnosti za rok 2022. 
V správe je uvedené, že splnila činnosti hlavnej kontrolórky, popísala činnosť, ako bol 
pripravovaný rozpočet a výnimočnosti, s ktorými sa museli vysporiadať. 
Zhrnula povinnosti hlavného kontrolóra. 
Vyslovila pochvalu zamestnankyniam základnej školy, že rozdelili vlastné zdroje obce, ktoré 
im prostredníctvom VZN poskytujeme. Lepšie sa jej kontroloval finančný okruh. Aj vďaka 
tomu prišla na 6 000 Eur v záverečnom účte, ktoré im máme vrátiť za stravu na ich účet.  
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Podala informáciu o kontrole pozemkov vo vlastníctve obce. Kontrola pozostávala 
z porovnania stavu na listoch vlastníctva, v programe Urbis a excel evidencie, ktorú obec 
využívala do roku 2021. 
Upozornila, že je treba robiť inventúru dôsledne, je potrebné sledovať všetky zmeny, aby bol 
zachytený skutočný stav. Boli zistené niektoré nedostatky, v odstraňovaní ktorých sa 
pokračuje.  
Záverom dodala, že sa podieľa aj na príprave VZN o poskytnutí dotácie na prevádzku  
a na mzdy školských zariadení, príprava na vykonávanie zmien rozpočtu, prenájmy, pomoc 
pri príprave OZ, atď.  
 
K bodu 8: Návrh a schválenie Záverečného účtu obce Zvolenská Slatina, Rozpočtové 
hospodárenie za rok 2022, Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce 
Zvolenská Slatina a rozpočtovému hospodáreniu za rok 2022, Hodnotiaca správa obce 
k 31. 12. 2022, Prerozdelenie prebytku hospodárenia. 
Pani starostka informovala, že návrh bol riadne zverejnený, bola doručená jediná 
pripomienka od hlavnej kontrolórky, ktorú Komisia na posudzovanie VZN akceptovala 
a zapracovala do návrhu. Požiadala opäť predsedu p. Hanusku, aby podal k vyhodnoteniu 
správu.  
Záverečný účet Obce Zvolenská Slatina za rok 2022 bol zverejnený v lehote stanovenej 
zákonom. V lehote na podávanie pripomienok k návrhu záverečného účtu obce Zvolenská 
Slatina za rok 2022 bola podaná jedna pripomienka od Ing. Miroslavy Škorňovej, hlavnej 
kontrolórky obce a bola predložená členom komisie.  
Pripomienka sa týkala príjmov – originálne kompetencie školy, kde bolo potrebné opraviť 
rozdiel príjmov prostriedkov obce z podielových daní poskytnutých škole vo výške 8 908,90 
Eur, ktoré k 31. 12. 2022 škola vrátila na účet obce. Táto suma sa škole vracať nebude 
a nebude sa vylučovať ani z prebytku obce.   
Ďalšia úprava v záverečnom účte bola vo výdavkoch školy v časti originálne kompetencie, 
kde sa znížilo čerpanie finančných prostriedkov za vlastný príjem školy o sumu 6 000 Eur, 
ktoré škola vrátila na účet obce. Tieto neboli vylúčené z prebytku.  
 
Po týchto pripomienkach bol záverečný účet upravený. Touto zmenou došlo k úprave výšky 
nevyčerpaných účelových prostriedkov v záverečnom účte nasledovne: 
Z pôvodných 136 743,79 Eur – na sumu 142 743,79 Eur.  
Tvorba rezervného fondu sa tak zníži zo sumy 227 903,11 Eur na sumu 221 903,11 Eur. 
 
Členovia komisie odporúčajú návrh záverečného účtu za rok 2022 schváliť. Pani starostka 
poďakovala predsedovi komisie. 
 
Starostka dala slovo hlavnej kontrolórke, aby podala informáciu o záverečnom účte spolu  
so stanoviskom k záverečnému účtu.  
 
Hlavná kontrolórka spracovala stanovisko na základe predloženého návrhu záverečného 
účtu. 
Konštatovala, že návrh záverečného účtu bol predložený na rokovanie OZ do 30.6., bol 
zverejnený na webstránke obce, CUET a na úradnej tabuli a je zostavený v súlade 
s pravidlami samosprávy.  
Obec postupovala v zmysle § 16 ods. 1 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a po skončení rozpočtového roka údaje spracovala do návrhu záverečného účtu 
obce za rok 2022.  
Návrh sa predkladá hlavnému kontrolórovi obce, ktorý pripravuje stanovisko. 
Po zverejnení je so stanovisko bodom rokovania. 
Obsahuje všetky povinné náležitosti.  
Rozpočet bol zmenený celkovo 5x, obec dodržiava pravidlá o územnej samospráve.  
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Čo sa týka vyčíslenia prebytku obce, výsledkom je inventúra finančných prostriedkov obce,   
bankové účty, na ktorých sa prebytok tvorí, príjem – výdavky,  a kde sa prebytok netvorí – 
úspory obce, rezervný fond, fond rozvoja bývania.  
Výška hotovostného prebytku obce je 535 111,82 Eur. Keď urobila inventúru podľa hlavnej  
knihy, fondy opráv, termínované vklady po 500 000 Eur, sociálny fond a pripočítala celkový 
prebytok, dostala sa na stav finančných prostriedkov 3 486 328,05 Eur. Z tejto sumy 
vyberáme fond opráv, poplatok za uloženie odpadov. V súvislosti s použitím poplatku  
za uloženie odpadu upozornila, aby boli splnené zákonné podmienky v zmysle § 81 ods. 10 
zákona o odpadoch, prvotne musíme uhrádzať náklady za odpad z poplatkov, ktoré 
vyberieme od občanov, až potom môžeme použiť tie účelové.  
Ďalej vyberáme peniaze školy (prenesené kompetencie školy), za stravu,  nevyčerpané 
normatívne prostriedky, nevyčerpané prostriedky – dotácia na referendum, vlastné 
prostriedky školy. Spolu vybraté z prebytku za rok 2022 - 163 208,71 Eur. 
Z hotovostného prebytku 535 111,82 Eur odpočítame 163 208,71 Eur, dostaneme 
371 903,11 Eur. Táto suma bude prevedená na fondové účty.  
Do fondu rozvoja bývania doplníme 150 000 Eur, z predaja domu na ul. Maloslatinská.  
Rozdiel vo výške 221 903,11 Eur podľa zákona bude presunutý do rezervného fondu. 
 
V rámci stanoviska podala informáciu o zadlženosti obce. V rámci kontroly by 1x do roka mal 
hlavný kontrolór vypočítať zadlženosť. Obec eviduje úvery zo ŠFRB, ktoré sa do zadlženosti 
nepočítajú. Obec má pôžičku - návratnú finančnú výpomoc, ktorú začne splácať od roku 
2024. Obec spĺňa obidve základné kritéria, neprekračuje úverovú zadlženosť 50 percent. 
 
Konštatovala, že v rámci prípravy záverečného účtu, obec splnila všetky náležitosti, že 
pohyb finančných prostriedkov obce a školy je v súlade s údajmi vkladanými do systému 
štátneho výkazníctva RISSAM. Sú zhodné so stavom hlavnej knihy aj obce, aj školy. 
Návrh záverečného účtu obsahuje rozbor bilančných súm súvahy.  
Ešte upozornila na stav pohľadávok, ktorý medziročne narástol a je potrebné sa o tieto 
pohľadávky starať. Zároveň dala do pozornosti novelu zákona o účtovníctve. Odporúča 
zaškolenie ekonómky obce. V rámci výkonu základnej finančnej kontroly odporúča stanoviť 
pravidlá na uvoľňovanie účelových prostriedkov. Odporúčania dáva za účelom efektívneho 
riadenia.  
 
K bodu č. 9: Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej 
komisie.  
Pani starostka požiadala ekonómku, aby podala správu z inventarizácie.  
Ekonómka informovala, že inventarizácia prebehla v poriadku. Jednotliví členovia komisií 
vykonali inventarizáciu a zápisy podpísali. Neboli zistené žiadne inventarizačné rozdiely. 
Zápisy čiastkových inventarizačných komisií zosumarizovala Ústredná inventarizačná 
komisia a konečný zápis z inventarizácie predložila starostke obce. 
Prítomní poslanci nemali pripomienky. Výsledok inventarizácie bude schvaľovaný 
na dnešnom rokovaní. 
Pani starostka poďakovala ekonómke. Nikto z poslancov nemal otázky. 
 
K bodu č. 10: Rozpočtové opatrenie č. 2/2023. 
Pani starostka opäť vyzvala ekonómku obce, aby podala správu o informáciu o rozpočtovom 
opatrení.  
 
Ekonómka obce vysvetlila, že k 31. marcu sme zapájali 15 791 Eur výnos z danej z príjmov, 
ktoré sme narozpočtovali ako výdavky na opravu budov – požiarna zbrojnica 4 000 Eur, 
všeobecný materiál požiarna ochrana 1 000 Eur – na prerábku zasadačky požiarnej 
zbrojnice. 
Dorozpočtovali sme 10 000 Eur + 791 Eur ako výdaj z príjmovej položky na úhradu nákladov 
za komunálny odpad. Dorozpočtovali sme do príjmov aj dotáciu zo štátneho rozpočtu  
na akciu Rinalda Oláha, ktoré však zatiaľ zostávajú v rozpočte iba ako príjem, pretože zatiaľ 
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nevieme aké výdavky budeme potrebovať. Ďalej sme dorozpočtovali príspevok zo štátneho 
rozpočtu na príspevok Ukrajincom a to isté sme dorozpočtovali aj ako výdaj. Ďalej 10 178 
Eur a 1 796 Eur to je príjem zo štátneho rozpočtu na TSP za rok 2022, ktoré boli 
narozpočtované ako -  oprava strojov a zariadení na bytovom hospodárstve, na opravu 
kotlov v bytovkách. Do rozpočtu sme zapájali 109 410 Eur, Zostatok z envirofondu  
za skládku je zapojený iba v príjmovej časti. Zapojená bola aj dotácia z minulého roku – 
zostatok prostriedkov strava žiakov vo výške 2 336 Eur, ktorú sme vracali na úrad práce. 
Zapojených bolo aj 7 000 Eur, na nákup defibrilátora 2 000 eur a na projektovú 
dokumentáciu 5 000 Eur.  
Z fondu rozvoja bývania sme zapojili 220 000 Eur na chodník Očovská cesta. 
1 672 Eur sú prijaté finančné zábezpeky za byty. 
Ďalej – kapitálové príjmy obce, úhrada nákladov za obnovu domu smútku, tieto nie sú 
narozpočtované vo výdavkoch, môžeme ich v budúcnosti použiť na kapitálové výdavky.  
Ďalej sú rozpočtované peniaze školy, ktoré im prišli z OÚ BB.  
A sú tu zapojené aj peniaze, ktoré sme vracali škole.   
Úprava bežných príjmov obce 37 196 Eur, 
Úprava kapitálových príjmov obce 42 526 Eur (za dom smútku), 
Úprava finančných operácii obce 371 416 Eur, 
Úprava bežných príjmov – ZŠ 86 224 Eur. 
 
Upravený rozpočet príjmov obce a školy 4 029 877 Eur. 
 
Úprava bežného rozpočtu výdavkov obce 36 229 Eur, 
Úprava kapitálového rozpočtu výdavkov obce 227 000 eur, 
Úprava výdavkových finančných operácií obce 1 554 Eur, 
Úprava bežného rozpočtu výdavkov školy 86 224 Eur, 
Úprava bežného rozpočtu výdavkov školy – poskytnutá dotácia 9 860 Eur, 
Úprava bežného rozpočtu výdavkov školy – prenesené z roku 2022 - 29 739 Eur. 
 
Upravený rozpočet výdavkov obce a školy 3 882 441 Eur. 
 
Pani starostka sa opýtala poslancov, či majú dotazy. Poslanci nemali otázky, ani 
pripomienky.  
 
K bodu č. 11: Doplnenie pasportu dopravného značenia v obci 
Pani starostka informovala o návrhu doplnenia dopravného značená na ceste do Borovín. 
Po konzultácii v teréne aj za prítomnosti poslanca OZ p. Luptáka, s dopravným inžinierom, 
ako aj na základe odporúčania p. ppl. Ing. Hríbika, riaditeľa ODI Zvolen je navrhnutá Zóna  
30 km. Zóna bude v úseku od rodinného domu rodiny Hroncovej súp. č. 663 až po koniec 
cesty do Borovín, pri rodinnom dome rodiny Šlobárovej.  
Po prijatí uznesenia, zašleme žiadosť o súhlas OR PZ, ODI o stanovisko a následne môže 
byť umiestnené odsúhlasené dopravné značenie.  
Poslanec Cerovský sa opýtal, že či bude značenie z oboch smerov.  
Poslanec Lupták odpovedal, že značka bude osadená jedna „obojstranná“, pričom z druhej 
strany bude znázornený koniec zóny. A taktiež v Borovinách bude osadená „obojstranná“ 
značka.  
Nikto ďalší nemal otázky k prejednávanému bodu. 
 
K bodu č. 12 – Zvýšenie bezpečnosti v obci využitím súkromnej bezpečnostnej služby. 
Pani starostka informovala, že aj na pracovnej porade poslancov prebrali uzatvorenie zmluvy 
so SBS, poslanci sa rozhodli, že ideme skúsiť opäť využiť služby SBS tak ako v minulosti.   
Zmluvu obec uzatvorí so spoločnosťou AMG security od 1. mája do konca kalendárneho 
roka, na vykonávanie preventívnej kontrolnej činnosti v obci, v strede obce, na verejných 
priestranstvách, v okolí obecných objektov. 
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Požiadala poslancov o vyjadrenie sa k bodu. Nikto z poslancov nemal pripomienky, či 
otázky.  
 
K bodu č. 13 – Investičné zámery obce 
Pani starostka začala z vysvetlením jednotlivých investičných zámerov obce na najbližšie 
obdobie. 
V rámci bodu programu v rozpočtovom opatrení, bola každá z týchto investičných akcií 
zahrnutá, avšak na každú investičnú akciu bude prijaté aj samostatné uznesenie.   
Prvý investičný zámer, na ktorý je pripravené uznesenie, bude z fondu rozvoja bývania, ktorý 
sa môže účelovo použiť aj na infraštruktúru a inžinierske siete. Bude použitý na výstavbu 
ľavostranného chodníka na ulici Očovská cesta. V januári sme už vyčlenili prostriedky, avšak 
na základe výkazu výmer došlo k navýšeniu sumy až na 420 000 Eur. Preto je potrebné 
doschváliť 220 000 Eur na túto investíciu. 
 
Ďalší investičný zámer je použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na zakúpenie 
defibrilátora, ktorý poslanci navrhli zakúpiť a umiestniť na budovu Obecného úradu, ide 
o kapitálový výdaj vo výške 2 000 Eur. 
Ďalej tiež z rezervného fondu vo výške 5 000 Eur na projektovú dokumentáciu, zatiaľ sme si 
to vyšpecifikovali na cyklochodník, alebo na štúdiu obnovy ľudového dojmu T. Vansovej.  
Ďalšie uznesenie, na použitie finančných prostriedkov z RF, ktoré sme schválili v rozpočte na 
tento rok, avšak nemáme k ich použitiu samostatné uznesenie. Ide o stavbu komunitného 
centra, prostriedky vo výške 70 000 Eur ako dofinancovanie neoprávnených výdavkov a 
16 023 Eur ako spoluúčasť obce.  
p. Cerovský sa opýtal, či ide o tých 70 000 Eur, ktoré máme zaplatiť z vlastných zdrojov, 
pretože nám krátili nenávratný príspevok. Pani starostka potvrdila, že áno. Že ide o 25 % 
krátenie. 
Ďalšie uznesenie je kompetencia starostky obce, že môže finančnými prostriedkami od PPA 
za Obnovu domu smútku, použiť na kapitálové výdavky, schválené zastupiteľstvom.   
 
Posledné uznesenie sa týka kultúrneho domu, pretože táto stavba nemá vybudovanú 
prípojku na kanalizáciu. Vyžiadala cenovú ponuku, po jej predložení bude poslancov 
informovať na najbližšej pracovnej porade.  
 
K bodu č. 14 – Zmena úväzku Hlavnej kontrolórky obce 
Pani starostka informovala o tom, že hlavná kontrolórka obce si našla zamestnanie na plný 
pracovný úväzok. Už sme to na pracovnej porade poslancov riešili.   
Na základe vzájomnej dohody, sa poslanci OZ dohodli, že bude znížení úväzok z 0,3 na 0,2, 
nakoľko nie je možné, aby pri plnom pracovnom úväzku mohla prezenčne vykonávať 
zamestnanie na Obecnom úrade tak, ako to bolo doteraz, 13,5 hod týždenne na OcÚ.  
Po znížení to bude len 7,5 h na týždeň. 
 
V rámci tohto bodu je pripravené aj uznesenie, ktorým poslanci v zmysle zákona o obecnom 
zriadení odsúhlasia hlavnej kontrolórke vykonávanie inej zárobkovej činnosti.  
 
Pani starostka vyzvala poslancov na pripomienkovanie tohto bodu. Nikto z poslancov nemal 
pripomienky. 
Hlavná kontrolórka požiadala o možnosť vyjadriť sa. Začala s tým, že je ochotná robiť hlavnú 
kontrolórku, pretože ju to baví. Vyjadrila sa, že hlavný kontrolór je tu v prvom rade pre 
poslancov, a nie pre starostku a jej zamestnancov. Snaží sa pracovať tak, keď čokoľvek 
odprezentuje, aby tomu rozumeli poslanci OZ, aby vedeli, za čo dvíhajú ruky.  
Dodala však, že nevie zabezpečiť, aby fyzicky na úrade odpracovala 4 hodiny na úrade 
týždenne. Kontrolórku môže robiť len za podmienky, že poslanci budú súhlasiť s tým, aby 
pracovala z domu. V prípade, že ona bude mať potrebu, nájde si čas a príde. A keď bude 
potrebovať obec, v prípade otázok, či už mailom, alebo telefonicky, bude obci nápomocná. 
Dodala, že to vie robiť iba tak. Spýtala sa poslancov, či budú súhlasiť, pretože ona nebude 
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vykazovať absencie, a ak nie, tak, že môže zajtra skončiť. Ešte dodala, že skontrolovala aj 
prvú verziu záverečného účtu, požiadavka zo strany obce bola splnená. Prešla celú 
neoficiálnu verziu, až na tabuľku. Dodala, že musela dôkladne prejsť celé účtovníctvo a školu 
a preto podala pripomienku. Je to dokument verejný a pripomienkovať ho môže ktokoľvek.  
Zástupkyňa starostky p. Huliaková sa vyjadrila, že už aj na pracovnej porade sa toto 
preberalo. Nikdy nepochybovala o jej odborných schopnostiach, avšak dodala, že tu chýba 
osobná komunikácia. Je názoru, že nemusela byť pripomienka k záverečnému účtu, kebyže 
bola prítomná na Obecnom úrade a so zamestnankyňou komunikovala. Zároveň dodala, že 
sa jej nepáči vyjadrenie, že je tu pre poslancov, ale naopak, myslí si, že by mala byť 
nápomocná starostke a zamestnancom obce. Z ľudského hľadiska to nevyzerá dobre, keď 
kontrolórka obce pripomienkuje záverečný účet.  
Ďalej si všimla poznámku, že je nedôsledne robená inventarizácia, že si to zobrala osobne, 
keďže ju vykonáva už celé roky a snaží sa to robiť dôsledne. Ďalšia pripomienka sa týkala 
kontroly pozemkov, myslí si, že táto kontrola mohla byť po lepšej komunikácii už dávno 
uzavretá. Každý robíme chyby, ale pri správnom osobnom kontakte s osobou, s konkrétnym 
zamestnancom, by sa to vydiskutovalo. Nemuselo to byť zaznamenané a napísané, nie 
dobre sa to počúva na zasadnutí OZ. Tiež sa vyjadrila, že kebyže spolupracovala  
pri príprave uznesení so starostkou a prednostkou, nemuseli by sa robiť úpravy  
na zastupiteľstve a vyjadrila sa, že je to nepríjemné, z ľudského neodborného hľadiska.  
Na príprave uznesení by sa mala hlavná kontrolórka podieľať.  
Nikdy nepochybovala o jej práci, váži si ju, ale je presvedčená, že keby čas trávi na úrade, 
tomuto by sa predišlo. A je presvedčená, že hlavný kontrolór by mal byť na úrade, preto 
nesúhlasí s home officom. Jej osobná prítomnosť na úrade je nutná. A za seba sa vyjadrila, 
že ju dostala do situácie, kedy nevie ako má dnes hlasovať, keďže sa vyjadrila, že na úrade 
byť fyzicky nemôže.   
Pani starostka sa zapojila, že hlavná kontrolórka tvrdí, že nemusí byť nápomocná, že je len 
kontrolný orgán, ale my sme boli na spoluprácu zvyknutí počas predchádzajúcich rokov, 
preto aj navrhla zvýšenie úväzku na 0,3, aby sme predchádzali chybám.  
Hlavná kontrolórka, že jej návrh uznesení prišiel v piatok poobede. Že vďačne pomôže, že aj 
na dnešné zasadnutie poslancom priniesla upravené uznesenie. Vyjadrila sa, teraz 
a úprimne, že prezenčne na úrade byť nemôže, že nemá dovolenku. Ak poslanci nebudú 
súhlasiť, nebude to siliť. K inventarizáciu pozemkov sa vyjadrila, že ju nevykonávala p. 
Huliaková, ale prednostka. Kontrolu robí už druhýkrát. A že si pozerala veci na audítorské 
skúšky, mala by urobiť správu podľa skutočnosti. Vyčísliť nedostatky, ktoré našla.  
Prednostka sa vyjadrila, že kebyže si k tomu sadli a prešli to spolu, neboli by sme to riešili 
teraz. Dodala, že na rozdiel výmery pozemkov došlo na LV, na spoločných nehnuteľnostiach, 
a o ktorých sme nevedeli, že prebehli zápisy geometrických plánov. V januári 2022 preklopila 
údaje z excel do programu urbis, ale nesadli si k tomu takmer celý rok. 
Hlavná kontrolórka sa vyjadrila, že sme dve dospelé osoby a každá má robiť za seba.  
Prednostka odpovedala, že si rozdiely doteraz nedoriešili a že len pár týždňov dozadu jej 
hlavná ekonómka našla spôsob, aby program Urbis zaznamenal skutočnú výmeru pozemku, 
nakoľko 2x kontaktovala pracovníkov z Urbisu a nevedeli nám poradiť. Je potrebné to dať  
do poriadku definitívne. Zmeny sa týkajú dvoch listov vlastníctva.  
Pani starostka poukázala na to, že je to práve o nedostatočnej komunikácii. Oveľa lepšie to 
fungovalo, keď bola kontrolórka na úrade 13,5 h. týždenne pravidelne.  
Hlavná kontrolórka trvá na tom, že to je systémový nedostatok, ale to nezazlieva.  
Pani starostka dodala, že nepochybuje o jej kvalitách, ale že chýba osobná komunikácia.  
p. Hanuska navrhol, aby sme sa pohli ďalej, že tu sú na to, aby schvaľovali zníženie úväzku. 
Podmienky výkonu sú v kompetencii starostky. Ale dodal, že nesúhlasí s home officom. 
Súhlasí s návrhom, ktorý vzišiel z pracovnej porady - so znížením úväzku na 0,2 s tým, že 
polovicu úväzku bude na úrade prezenčne.  
Pani starostka skonštatovala, že od 1. mája, podľa zápisu z pracovnej porady, bude 
kontrolórka prezenčne vykonávať prácu na úrade 4 hod. týždenne. Dodala, že sa tak 
dohodli, že sa sama vyjadrila, že si zoberie priepustku k lekárovi, alebo dovolenku, atď. 
Spolupracujeme spolu už viac ako 13 rokov a naša spolupráca bola dobrá, práve pre to, že 
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bola pre obec poradným orgánom. Nesúhlasí s tvrdením, že tu nie je pre starostu a 
zamestnancov, ale pre poslancov. Ak si budeme len spätne hľadať chyby, tak to nebude 
fungovať a ani poslanci nebudú s takýmto chodom obce spokojní. 
Prednostka sa opýtala hlavnej kontrolórky, že či má aj obec Sklené, kde vykonáva hlavnú 
kontrolórku.  
Hlavná kontrolórka odpovedala, že aj tam zatiaľ vykonáva činnosť.   
p. Lupták súhlasil s názorom pani starostky. Home office je výmysel a že aj teraz sa to 
ukazuje. To čo sa dohodli na pracovnej porade je znížiť na 0,2 úväzku, z toho polovicu 
úväzku prezenčne na úrade. Zároveň dodal, že sa dostal do pätovej situácie a nevie, ako má 
hlasovať.  
p. Havlík, že keby boli obidve strany nadstavené na nejakú dohodu, že niečo sa dá riešiť 
doma, ale niečo nie.  
Hlavná kontrolórka apelovala na poslancov, že keď starostka nesúhlasí s home officom, aby 
poslanci prejavili súhlasné stanovisko k tomu, aby kontrolórka vykonávala prácu podľa 
dohody.  
p. Kučera sa vyjadril, že sa dohodli na výkone práce polovicu prezenčne na úrade, polovicu 
doma. 
p. Cerovský dodal, že do konca júna to odskúšame, ako bolo dohodnuté na pracovnej 
porade. Zároveň navrhol, či sa nemôže so zamestnávateľom dohodnúť, že každý piatok si 
dá požiadavku na dovolenku a príde na úrad.  
Starostka dodala, že sa točíme len dookola o tom istom. Potrebujeme ju na úrade 
prezenčne. Na diaľku je to ťažké. Sama kontrolórka sa vyjadrila, že to bude zvládať a riešiť 
dovolenkou, no teraz už je situácia iná, že sa to takto dať nebude.  
Pani starostka uzatvorila tento bod programu s tým, že to vyskúšame do júna systémom 7,5 
hod. do týždňa, pričom polovicu prezenčne na úrade od 1. mája a prehodnotí sa situácia, či 
to funguje, či to nefunguje. Môžeme to zhodnotiť aj na ďalšej pracovnej porade.  
 
K bodu č. 15: Prevádzky na území obce. 
Pani starostka predložila na rokovanie oznámenia o prevádzkach na území obce.  
Ide o oznámenie zo dňa 7. 3. 2023 prevádzky Marián Mudrák – ARGYLL, A. Pécha 75/8, 
969 01  Banská Štiavnica, IČO: 35194952 o zrušení administratívnych priestorov na ulici 
SNP 368/23, 962 01  Zvolenská Slatina ku dňu 28. 02. 2023. 
 
Ďalej oznámenie zo dňa 7. 3. 2023 o zrušení prevádzky Eva Mudráková – ARAGORN, SNP 
368/23, 962 01  Zvolenská Slatina ku dňu 28. 02. 2023.  
 
Oznámenie zo dňa 14. 3. 2023 spoločnosti Domäsko, s.r.o., Lieskovská cesta 640/23, 962 
21  Lieskovec, IĆO: 31719236 o zrušení prevádzky Domäsko – predaja mäsa, mäsových 
výrobkov ku dňu 31. 3. 2023 v predajni COOP Jednota Supermarket, Malá Strana 298, 962 
01  Zvolenská Slatina. 
 
Oznámenie zo dňa 13. 3. 2023 spoločnosti Mäsokombinát NORD SVIT, s.r.o., Hlavná 5, 059 
21  Svit, IČO: 36171093 o otvorení prevádzky „Podniková predajňa – mäsový kútik“ 
v predajni COOP Jednota Supermarket, Malá Strana 298, 962 01  Zvolenská Slatina od 1. 4. 
2023. 
 
Oznámenie zo dňa 31. 3. 2023 Denisy Toporkovej, Nám. Slobody 1935/12, 960 01  Zvolen, 
IČO: 41195493 o zmene adresy prevádzky kaderníctva Dena z adresy SNP 374, 962 01  
Zvolenská Slatina na adresu: SNP 105/14, 962 01  Zvolenská Slatina od 1. 4. 2023. 
Otváracie hodiny prevádzky ostávajú bezo zmeny.  
 
Oznámenie zo dňa 31. 3. 2023 Marty Šulekovej, Slatinské Nábrežie 10, 960 01  Zvolen 
o zrušení prevádzky Kozmetiky Šarm na adrese, SNP 374/11, 962 01  Zvolenská Slatina  
ku dňu 31. 3. 2023. 
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Uvedené oznámenia je potrebné vziať na vedomie. Prevádzky majú povinnosť to obci 
oznámiť. Oznámenia budú vzaté na vedomie na dnešnom schvaľovaní. 
Nik nemal otázky ani pripomienky. 
 
K bodu č. 16: Osadenie pamätnej tabule rodákovi, spisovateľovi Jánovi Beňovi 
v Slatinke 
Pani starostka prítomných informovala, že pri príležitosti nedožitých 90 narodeninách, ktoré 
by mal 6. októbra, bolo navrhnuté Komisiou výstavby zhotovenie a umiestnenie pamätnej 
tabule. Je to rodák zo Slatinky, Ján Beňo. V zmysle VZN č. 8/2009 o udeľovaní ocenení by 
bola osadená v miestach, kde stál rodný dom pána Beňa. 
Bude predmetom na dnešnom schvaľovaní. 
Pani starostka prítomných vyzvala na pripomienky, či otázky. Nik nemal k prerokovanému 
bodu pripomienky. 
 
Nik nemal pripomienky a pani starostka prešla k bodu Diskusia.  
 
K bodu 17:  Diskusia. 
Pani starostka vyzvala prítomných poslancov, aby sa zapojili do diskusie. Z radov poslancov 
nemal nikto príspevok do diskusie.  
Pani starostka ďalej vyzvala z radov prítomných občanov, aby sa vyjadrili k prerokovávaným 
bodom, v prípade, že majú pripomienky, či otázky.  
Do diskusie sa ako prvá prihlásila p. Šovčíková. Vzhľadom na to, že sa tu dnes riešili 
dopravné značenia, poznamenala, že sa zabúda na Družstevnú ulicu, je dvojsmerná, nie je 
chodník po jednej ani po druhej strane. Deti do školy chodia, od Zvolena idú autá cez ulicu 
a keď sa tam stretnú dve autá a dieťa na kolobežke, je to nebezpečné. A že obec, ktorá je 
majiteľkou bytového domu, situáciu nerieši. Bola by rada, aby sa to riešilo, aby sa tým 
poslanci zaoberali.  
Poslanec Cerovský odpovedal, že priorita je teraz chodník na ul. Očovskej ceste, kde autá 
vstupujú do obce veľkou rýchlosťou. Poďakoval však za pripomienku, poslanci sa ňou budú 
zaoberať. 
Pridal sa poslanec Havlík, že ulicou Družstevná  nejazdia autá 80 km/hod.  
p. Šovčíková mala ďalšiu pripomienku, ktorá sa týka ochranného pásma poľnohospodárskej 
produkcie.   
p. starostka vysvetlila, že ochranné pásmo je v ÚPN od roku 2010, a to je 200 m od budovy 
v pásme poľnohospodárskej produkcie. Ochranné pásmo bolo zakreslené do pôvodného 
ÚPN podľa vyhlášky, bolo schválené. Má upozorniť na to, že v ochrannom pásme družstva – 
poľnohospodárskej výroby, môže dochádzať k zápachu, prašnosti, avšak nijako inak 
vlastníkov pozemku neobmedzuje vo využívaní. Tak ako doteraz, aj po schválení zmien 
a doplnkov budú môcť na svojich pozemkoch riešiť investičnú výstavbu, to znamená, napr. 
postaviť rodinný dom. Námietka, ktorú podali, bude riešená obstarávateľom a budú prizvaní 
na vysvetlenie na prerokovanie. 
Zmena bola navrhnutá vlastníkom areálu družstva, ktorý navrhol časť poľnohospodárskeho 
dvora využiť na priemyselnú činnosť (ľahký priemysel), nie na poľnohospodársku činnosť. 
Priemyselná činnosť nemá ochranné pásmo, preto sa ochranné pásmo družstva posunie. 
Situácia sa v podstate vylepší, nakoľko sa záber Vašich pozemkov, spadajúcich  
do ochranného pásma, zmenšuje. Požiadala poslanca Fekiača, ktorý je architekt, aby to 
vysvetlil p. Šovčíkovej.  
Poslanec Fekiač dodal, že ochranné pásmo sa nedá len tak vyhodiť. Dlhodobo vlastnia ten 
areál. Dali požiadavku o zmenu, kde navrhujú ľahký priemysel. Spracovateľ ochranné pásmo 
posunul. Tento problém pripomienky ohľadne ochranného pásma riešil aj s p. Erikom 
Brančíkom. Je to lepšia situácia pre nich. Na stretnutí Vám však bude s obstarávateľom 
vysvetlené všetko. Na otázku čo konkrétne tam môže byť povolené odpovedal, že tam môže 
byť napr. autoservis, pneuservis, sklady, jednoducho ľahký  priemysel.   
p. Šovčíková pripomienkovala, že ochranné pásmo bolo vyhlásené bez ich vedomia a nik sa 
ich nepýtal. Že by mal majiteľ družstva posunúť budovy tak, aby ochranné pásmo 



12 
 

nezasahoval do rodinných domov a ich pozemkov. S touto otázkou sa obrátila  
na kompetentných, a otázka od nich bola, kto dal súhlas súkromnému podnikateľovi na to, 
aby boli ukrátení na užívaní svojho osobného majetku bez ich súhlasu. OZ zastupuje záujmy 
svojich občanov, alebo súkromného podnikateľa. Počula jeden názor a ten názor jej rezonuje 
v ušiach. Na to, aby to takto bolo, je iný záujem, ktorý ťažko ovplyvníme. Dodala, že sa to 
rozohrá na mediálnej a právnej úrovni.  
p. Veselá, si myslí, že každé ochranné pásmo má obmedzenia. Počula, tu prítomného pána 
policajta, že keď je pri ceste rigol, že je to ochranné pásmo cesty. A že teda ochranné pásmo 
niečo znamená, akékoľvek, pýtala sa či sa jej to dotkne.  
Pani starostka dodala, že dali pripomienku, na ktorú mali právo. Bola odstúpená odborníkom, 
a odborníci im to vysvetlia a odkomunikujú so všetkými, ktorí sú podpísaní na pripomienke, 
ktorú podali.  
Poslanec Kučera dodal, že v roku 2010, keď sa schvaľoval územný plán, bolo to mnoho 
verejných stretnutí, kde bol detailný rozpis. Dodal, že na stanovenie ochranných pásiem sú 
vyhlášky a zákony. 
p. starostka záverom dodala, že ochranné pásmo je tak ako je a platí. Nemôžu 
pripomienkovať starý územný plán, iba zmeny a doplnky. Nateraz platí starý ÚPN. 
p. Cerovský sa vyjadril, že aj p. Šovčíková si mohla dať žiadosť o vykonanie zmien 
a doplnkov na vlastnom pozemku.  
Prednostka dodala, že na pozemkoch v ich vlastníctve, hoci v ochrannom pásme sa dá 
stavať, spadajú pod kód 102 – na zastavanie rodinnými domami.  
p. Šovčíková odpovedala, že nedá, nakoľko nie je vyhovujúca prístupová komunikácia.  A že 
ešte dá pripomienku.  
p. starostka odporučila napísať si žiadosť o vysvetlenie na OÚ do Banskej Bystrice. 
 
Pani starostka poďakovala za zapojenie sa do diskusie a za príspevky a diskusiu uzatvorila.  
 
K bodu 18: Návrh uznesení. 
Predseda návrhovej komisie predložil na hlasovanie uznesenia, počet poslancov 9, 
prítomných 9. 
 
-uznesenie č. 47/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 48/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 49/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 50/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 51/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 52/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 53/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 54/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 55/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 56/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 57/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 58/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 59/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 60/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 61/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 62/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 63/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 64/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 65/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 66/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 67/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 68/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 69/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 70/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
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-uznesenie č. 71/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 72/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 73/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 74/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 75/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 76/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 77/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 78/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 79/2023  – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
 
K bodu 19: Záver. 
Po vyčerpaní programu pani starostka poďakovala poslancom a obyvateľom obce za účasť 
a ukončila rokovanie Obecného zastupiteľstva.  
 
 
Zapísala: Viera Gibalová 
 
 
 
 
 
  Ing. Viera Gibalová      Ing. Mária Klimentová 
    prednostka OCÚ              starostka obce 
 
 

Mgr. Mária Huliaková 
zástupkyňa starostky 

      
 
    Mgr. Marcela Melicherčíková               Rastislav Lupták 
               overovateľ                           overovateľ 
 
 
 
 
 
 


